
 
   

                                                                                                  
 
 

 
 

Raadsavond 26 maart 2024 
 
Vragen over en weer 
 
Onderwerp: mededeling raadsavond 27 februari 2024: nieuw asfaltdek Dorth tot 
Medlerstraat 
 

• Waarom is niet eerder voorzien dat de “dek laag” van de Burgemeester van Dorth 
tot Medlerstraat zodanig slecht was dat deze op korte termijn zou moeten worden 
vervangen? Dan had immers misschien een andere keuze gemaakt kunnen worden 
met betrekking tot het onderhoud van voormelde straat in combinatie met de 
Eltensestraat?  

• Wat zijn de extra kosten die hiermee gepaard gaan (omdat dit later mogelijk weer te 
niet wordt gedaan)?  

• Zijn er nog meer straten die een slechte dek laag hebben? 
• Zijn er het afgelopen jaar meldingen binnen gekomen over het slechte wegdek aan 

de Burgemeester van Dorth tot Medlerstraat? Zo ja, hoeveel meldingen zijn er 
binnengekomen en wanneer? 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


